
DEVECSER VÁROS ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
GAZDASÁGI ÉS ÜGYRENDI BIZOTTSÁGA

8460. Devecser, Deák tér 1. Tel: 88/512-730

Szám: 4003-9/2023.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült: Devecser Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági és Ügyrendi
Bizottsága 2023. június 27-én (kedden) 08,30  órai kezdettel megtartott nyilvános
üléséről. 

Az ülés helye: Devecseri Polgármesteri Hivatal
                        8460 Devecser, Deák tér 1.

Jelen vannak: Ihászné Szabó Katalin             bizottsági elnök
 Konkoly József   
 Mayer Gábor
 Rosta Zoltán bizottsági tagok

Távolmaradását előzetesen nem jelentette be:
Holczinger László bizottsági tag

Tanácskozási joggal jelen vannak:
Ferenczi Gábor polgármester
Vörösné Soós Ágnes jegyző
Bertalan-Szabó Tímea irodavezető
Lovasi Erika irodavezető
Kőröshegyi Hajnalka ügyintéző
Tóth Adrián 
Molnár András Kadocsa ügyvezető igazgató
Füstös Zsuzsanna intézményvezető

Valamennyi napirendi pontnál jelen van:
Várbiróné Bencze Barbara jegyzőkönyvvezető

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Köszöntöm az ülésen
megjelenteket.  Megállapítom,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  nyilvános  ülése
határozatképes,  az  5  bizottsági  tagból  4  tag  jelen  van.  A nyilvános  ülést  megnyitom és
ismertetném a napirendi pontokat.  Javaslom, hogy a 15-ös napirendet a  Ledes közvilágítás
kiépítése címűt  vegyük előre,  mert  a  cég képviselője  itt  van.  Továbbá a  Könyvtárat  és  a
Városüzemeltetési Kft.-t érintő ügyeket is vegyük előre. A 12-es napirenddel kapcsolatban
lenne egy kiegészítés. Van-e ezzel kapcsolatban kérés hozzászólás?



Holczinger László bizottsági tag megérkezett az ülésterembe. 

Rosta Zoltán    Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: A közterületek rendben tartásáról
szeretnék majd a napirendek végén beszélni. 

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.
 
A jelenlévő bizottsági tagoktagok száma 5 fő, a döntéshozatalban 5 fő vesz részt.

A Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  5  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  –  a  napirendet  az
alábbiak szerint fogadta el:

N A P I R E N D

              T á r g y : E l ő a d ó :

15. Ledes közvilágítás kiépítése Ferenczi Gábor
polgármester

6. Devecseri  Kastélykönyvtár  és  Művelődési  Központ
Alapító okiratának módosítása

Ferenczi Gábor
polgármester

5. Devecser évszázadai című könyv folytatása Ferenczi Gábor
polgármester

22. Multifunkciós közösségi tér üzemeltetése Ferenczi Gábor
polgármester

7. Játszóterek állapota Ferenczi Gábor
polgármester

24. Várkerti játszótér bekerítése Ferenczi Gábor
polgármester

27. Közterületek állapota Ferenczi Gábor
polgármester

8. Temetők állapota Ferenczi Gábor
polgármester

1. Az önkormányzati  tulajdonú lakások bérletéről  szóló
önkormányzati rendeletek felülvizsgálata

Ferenczi Gábor
polgármester

2. Devecseri Sportegyesület 2022. évi szakmai beszámolója Ferenczi Gábor
polgármester

3. Devecseri Sportegyesület belső ellenőrzése
 

Ferenczi Gábor
polgármester



4. Devecseri Sportegyesület támogatási kérelme Ferenczi Gábor
polgármester

9. Beiskolázási támogatás Ferenczi Gábor
polgármester

10. Iskolakonyha festése Ferenczi Gábor
polgármester

11. Elévült adókövetelések, kinnlévőségek kivezetése Ferenczi Gábor
polgármester

12. Tájékoztatás térítés díj kinnlévőség alakulásáról Ferenczi Gábor
polgármester

13. Településrendezési eszközök módosításának megindítása Ferenczi Gábor
polgármester

14. Önkiszolgáló  üzemanyagtöltő  állomás  létesítésével
kapcsolatos kérelem

Ferenczi Gábor
polgármester

16. E.ON Észak-dunántúli  Áramhálózati  Zrt-vel  megkötésre
kerülő megállapodás jóváhagyása

Ferenczi Gábor
polgármester

17. Testvértelepülési kapcsolat kialakítása Karád településsel Ferenczi Gábor
polgármester

18. Iskola-egészségügyi védőnői feladatok ellátása Ferenczi Gábor
polgármester

19. Védőnői Szolgálat épületén lévő lapostető javítása Ferenczi Gábor
polgármester

20. Tájékoztatás  a  Berta  parkban  kialakítandó  orvosi
rendelőkhöz  kapcsolódó  pályázat  megvalósulásával
kapcsolatban

Ferenczi Gábor
polgármester

21. Devecser, Miskei u. 47. szám alatti ingatlanon kialakításra
kerülő orvosi rendelők földkábeles villany betáplálása

Ferenczi Gábor
polgármester

23. Dr. Tóth Judit fogorvos kérelme Ferenczi Gábor
polgármester

25. Aszfalt pótlása és közterület rendezés Ferenczi Gábor
polgármester

26. 151/2023.(V.3.) Kt. határozat módosítása Ferenczi Gábor
polgármester



N A P I R E N D  T Á R G Y A L Á S A

15./   Napirendi pont:

Ledes közvilágítás kiépítése

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Tisztelettel köszöntöm
Tóth Adriánt a cég képviselőjét. Át is adom a szót. 

Tóth  Adrián:  Elsősorban  a  Hungaro  Lux  Light  Kft.-t  képviselem,  akik  egy  magyar
lámpagyártó cég. Több, mint 10 éve fejlesztünk és gyártunk közvilágítási lámpákat, amiből 5
darabot Devecserbe is felszereltünk. Ezt a lámpacsaládot a  Magyar Tudományos Akadémia
szakembereivel és a  Budapesti Műszaki Egyetemmel közösen fejlesztettük ki. Van bennük
három magyar világszabadalom, amit magyar mérnökök jegyeznek. Németországba kezdtük
el értékesíteni a lámpáinkat 9 évvel ezelőtt és ott már nagyjából 900 településen világítanak a
lámpáink. Így a létező összes tanúsítvánnyal rendelkeznek. Kettő olyan tanúsítványunk van,
ami egyedülálló Európában. Az egyik a fénytechnikai mérési jegyzőkönyv, a másik pedig a
villamossági  mérési  jegyzőkönyv.  Magyarországon  8  éve  kezdtünk  el  a  településeken
korszerűsíteni.  Tömör  alumínium  öntvényből  készül,  ami  azért  fontos  mert  a  ledek
élettartamárt  a  megfelelő  hűtés  határozza  meg,  amit  így  tud  megkapni.  A lámpatestek
autonóm fényáram szabályozással vannak felszerelve,  ami azt jelenti,  hogy este 10 óra és
hajnal  4  óra  között  lejjebb vesszük a  teljesítményüket.  Így el  tudjuk érni  akár  a  70%-os
energiamegtakarítást,  hogy  közben  a  megvilágítottságunk  jelentősen  növekszik.  Együtt
dolgozunk az Escoplus cégcsoporttal, ők a finanszírozást hozzák a korszerűsítési projektekbe,
így  megoldhatóvá  válik,  hogy  az  önkormányzatoknak  önerő  nélkül  meg  tud  valósulni  a
korszerűsítés.  A megtakarításból  tudja  utólag  visszafizetni  a  beruházást.  Ezek a  projektek
tartalmazzák  a  teljes  körű  ügyintézést  a  terveztetés,  engedélyeztetés,  kivitelezés,  illetve  a
futamidő alatti üzemetetést is. Az ajánlatunk, amit kaptak, egy 180 hónapra szóló szerződés. A
180. hónap végén maradvány értéken átkerül az önkormányzat tulajdonába a lámpaállomány.
Mi teljes körű garanciát adunk erre a 180 hónapra. A legközelebbi referenciánk Jánosháza,
ahol  5  éve  vannak  fent  a  lámpáink,  de  Várpalotán,  Inotán  is.  Már  közelítünk  a  300
településhez, ahol korszerűsítettünk. Azért is vállalunk ilyen hosszú garanciát a lámpáinkra,
mert nagyon alacsony a meghibásodási százalék. Akinek kérdése van, arra nagyon szívesen
válaszolok. 

Ferenczi  Gábor  polgármester:  Tisztelettel  köszöntök  mindenkit.  Olvastam  minkét
jegyzőkönyvet és azt gondolom, hogy a számok magukban is meggyőzőek. Ha megnézték a
Miskei úttól a Sümegi útig kihelyezett lámpákat, láthatták, hogy a fényerő jelentősen javult,
alacsonyabb fogyasztás mellett. 

Tóth  Adrián:  A jegyzőkönyvben  fel  van  tüntetve  a  lámpatestek  típusa,  ami  ide  fel  lett
szerelve, abban nincsen szabályzó. A gyalogátkelőhelyhez 75-75 wattos lámpát tettünk, ott
egy speciális optikát kapnak, megnyújtják a fényt. 



Ferenczi Gábor polgármester: Ami ideiglenesen felkerült, azt lehetne véglegesíteni?

Tóth  Adrián:  Persze,  bár  azért  nem  javaslom,  mert  nincsenek  fényerős  szabályozóval
felszerelve. Apró, pici lépésekben csökkentik a fényerőt. 5 db-ot elvileg az Eon engedélyez.
Előbb-utóbb  minden  település  belekényszerül  a  korszerűsítésbe,  mert  idén  augusztus  31.
napjával az Európai Unió területéről kivonják a fénycsöveket. Nem lehet majd kereskedelmi
forgalomba hozni. A készleteket még ki lehet árulni, de ahogy fogynak majd, egyre drágább
lesz. Mi következetesen ugyanazt a lámpatestet gyártjuk 10 éve. Azért fontos, mert az első és
az utolsó generációs lámpák kompatibilisek egymással. Németországban már olyan lámpák
mennek, amik bejelentik a saját meghibásodásukat pontos földrajzi helymeghatározással és a
hibakód  megküldésével.  Ez  megjelenik  a  üzemeltető  internetes  felületén,  amihez  az
szükségeltetik, hogy optikai szállal össze legyenek kötve. Polgármester úrral beszéltük, hogy
vannak negatív tapasztaltok is a környéken a ledes korszerűsítéssel kapcsolatban. Javaslom,
hogy  nagyon  alaposan  járják  körbe,  nézzék  meg  az  elkészült  referenciákat.  Ahol  mi
korszerűsítettünk, ott 100%-os az elégedettség. 

Holczinger László Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: Meg fogom nézni, mert tényleg
voltak  rossz  tapasztalatok  a  lámpákkal.  Megnézem  a  két  lámpatest  közötti  árnyékolást.
Keszthelyen és Zalaegerszegen rosszul sikerültek, mert a két fényerő között volt egy sötét
szakasz és nem lehetett látni. 

Tóth Adrián: Tényleg meg kell nézni. Közbeszerzést kell kérni és ha megnyertük, akkor jön
a tervező és felméri a települést, leül a vezetéssel. Tervben van ugye néhány gyalogátkelőhely,
ezt azért is fontos jelezni, mert annak a szabványnak megfelelően tervezik és engedélyeztetik.
Megbeszélik, hogy mi az esetleges baleseti gócpont. Ott kivesszük a fényerő szabályozást,
hogy azzal is csökkentsük a balesetet. 

Ferenczi  Gábor  polgármester:  Ez  az  ajánlat  a  komplex  város  lápaállományát  magába
foglalja. Nekünk van 3 négyszámjegyű utunk. Lehetőség lenne, hogy ezekre az állami utakra
kerülnének lámpák és a mellékutcákra csak a második ütemben? 

Tóth Adrián: Az a probléma, hogy a főbb útvonalakon nagy teljesítményű lámpák vannak.
Ha  ezeket  külön  vesszük  és  ugyanilyen  Esco  konstrukcióba,  tehát  megtakarítás  alapú
történetben gondolkodunk, akkor nagy teljesítményeket tudunk megtakarítani. Pénzügyileg a
matematika  működni  fog.  Ha  külön  kivesszük  a  kicsi  teljesítményű  lámpákat,  amik  a
mellékutcákban lesznek, akkor ott teljesítményben (wattban) nem fogunk megtakarítani. Ezért
szoktuk egyben kezelni a településeket. Azt meg lehet oldani, hogy két ütemben csináljuk,
hogy egyben tervezzük és engedélyezzük, de kivitelezés szempontjából ketté bontjuk. 

Ferenczi Gábor polgármester:  Ezek a gyalogátkelőhelyek két éve folyamatban vannak, jó
lenne pontot tenni a végére. Nem tudom mennyi időt venne igénybe a kivitelezés. 

Tóth Adrián: Onnantól kezdve, hogy lezárul a közbeszerzés és megkötésre kerül a szerződés,
mi 4 hónapon belül tervezéssel, engedélyeztetéssel és kivitelezéssel átadjuk. 

Ferenczi  Gábor polgármester:  Elviekben támogatnátok,  hogy ilyen  fejlesztés  valósuljon
meg Devecserben?

Mayer Gábor Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: Igen, és gondolom a pénzügyi iroda
átnézte ezeket a számokat. 



Ihászné  Szabó  Katalin  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: Igen,  én  is  ezen
gondolkoztam, ez az adat helytálló? Ennyi a közvilágítás? 5 millió lenne a megtakarítás?

Bertalan-Szabó Tímea pénzügyi irodavezető: Igen, ennyi jelenleg. December 31-ig van fix
áron az Önkormányzatnak. 

Tóth Adrián: A táblázatban látható, hogy 167,-Ft az energia egységára (Ft/kwh). Bruttó 45
millióra jön ki az éves összköltség. Mi le tudnánk vinni 77 ezerre az éves energiafogyasztást a
mostani 199 ezerről.  

Holczinger László Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja:  Korábban is foglalkoztunk a
korszerűsítéssel, de örülök, hogy akkor nem ugrottunk bele. 

Konkoly  József  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  tagja:  A meghibásodás  után  milyen
hamar érnek ide?

Tóth Adrián:  A jelenlegi üzemeltetőikkel ha elégedettek,  akkor mi megbízzuk őket,  mint
alvállalkozókat. Ezeket nem a helyszínen javítják, hanem minden település kap egy készletet,
ami az üzemeltetőnél le van deponálva.  Javításra a központban kerül és ha megtörténik a
javítás, akkor az üzemeltetőhöz visszakerül. 

Rosta Zoltán Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja:  A futamidő lejárta után az esco díj
megszűnik?

Tóth Adrián: Igen, után meg tudja versenyeztetni, hogy kivel üzemelteti a lámpáit. 

Ferenczi Gábor polgármester: Holnap esetleg az ülésen el lehet indítani az ügymenetet. 

Vörösné Soós  Ágnes  jegyző:  Az Eon sorcserét  csinált  a  településen  és  ha  2025 előtt  ki
lesznek cserélve a lámpák, akkor a különbözetet  ki  kell  fizetnünk. Ezt  is  figyelembe kell
venni. Ennek utána kell járni, hogy mennyi ez az összeg.

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 5 fő, a döntéshozatalban 5 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntsön úgy, hogy
elviekben támogatja a közvilágítás fejlesztését. 
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidők: azonnal, folyamatos

     

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 5 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

167  /2023.     (VI.27.)     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntsön



úgy, hogy elviekben támogatja a közvilágítás fejlesztését. 

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidők: azonnal, folyamatos
     

Tóth Adrián elhagyta az üléstermet.

6./   Napirendi pont:

Devecseri Kastélykönyvtár és Művelődési Központ Alapító okiratának módosítása

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné  Szabó  Katalin  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: Az  írásos  anyagot
mindenki megkapta. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Füstös Zsuzsanna intézményvezető: Amikor változott a nevünk, akkor egy-két helyen benne
maradt a régi nevünk, szeretném, ha ezt korrigálnánk. Az alapító okirat 1.2.2. alpontjában
Művelődési Központ legyen, valamint 1.1.2. alpontban pedig a rövidített név KKMK Devecser
legyen.

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 5 fő, a döntéshozatalban 5 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntsön úgy, hogy a
Devecseri  Kastélykönyvtár  és  Művelődési  Központot  átszervezi oly  módon,  hogy  az
intézmény Rotary-ház I. emeletén lévő telephelye megszüntetésre kerül. 
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: azonnal

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 5 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

168  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntsön úgy,
hogy a Devecseri Kastélykönyvtár és Művelődési Központot átszervezi
oly módon, hogy az intézmény Rotary-ház I. emeletén lévő telephelye
megszüntetésre kerül. 



Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: azonnal

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 5 fő, a döntéshozatalban 5 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy 
1./ Devecser Város Önkormányzatának  Képviselő-testülete döntsön úgy,  hogy a  Devecseri
Kastélykönyvtár és Művelődési Központ által a Rotary-ház  I.  emeletén lévő telephelyen 4
órában foglalkoztatott munkavállalót Devecser Város Önkormányzata 2023. július 1. napjától
továbbfoglalkoztatja.
2./  A  Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a  munkavállaló
továbbfoglalkoztatásával kapcsolatban a szükséges intézkedéseket tegye meg.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1-2./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 5 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

169  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./ Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  döntsön
úgy, hogy a Devecseri Kastélykönyvtár és Művelődési Központ által a
Rotary-ház  I.  emeletén  lévő  telephelyen  4  órában  foglalkoztatott
munkavállalót  Devecser  Város  Önkormányzata  2023.  július  1.
napjától továbbfoglalkoztatja.

2./  A  Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a
munkavállaló  továbbfoglalkoztatásával  kapcsolatban  a  szükséges
intézkedéseket tegye meg.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: 1-2./ azonnal, folyamatos

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 5 fő, a döntéshozatalban 5 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy 
1./ Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete hagyja  jóvá a Devecseri
Kastélykönyvtár és Művelődési Központ Módosító okiratát az alábbi kiegészítésekkel:
- az alapító okirat 1.1.2. alpontja helyébe a következő rendelkezés lép:



„1.1.2.    rövidített neve: KKMK Devecser”,
- az alapító okirat 1.2.2. alpontjába foglalt táblázat 1 sora helyébe a következő rendelkezés
lép:
„
1 Művelődési Központ 8460 Devecser, Jókai utca 3.

„
2./ A Képviselő-testület hagyja jóvá a Devecseri  Kastélykönyvtár  és  Művelődési  Központ
egységes szerkezetű alapító okiratát az alábbi kiegészítésekkel:
- az alapító okirat 1.1.2. alpontja helyébe a következő rendelkezés lép:
„1.1.2.    rövidített neve: KKMK Devecser”,
- az alapító okirat 1.2.2. alpontjába foglalt táblázat 1 sora helyébe a következő rendelkezés
lép:
„
1 Művelődési Központ 8460 Devecser, Jókai utca 3.

„
3./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a Módosító okiratot, valamint az
egységes szerkezetű Alapító okiratot írja alá és küldje meg a Magyar Államkincstár Veszprém
Vármegyei Igazgatósága részére a törzskönyvi nyilvántartás módosítása céljából. 
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1-3./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 5 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

170  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./ Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete hagyja
jóvá a Devecseri Kastélykönyvtár és Művelődési Központ Módosító
okiratát az alábbi kiegészítésekkel:

- az alapító okirat 1.1.2. alpontja helyébe a következő rendelkezés lép:
„1.1.2.    rövidített neve: KKMK Devecser”,

- az alapító okirat 1.2.2. alpontjába foglalt táblázat 1 sora helyébe a
következő rendelkezés lép:

„
1 Művelődési Központ 8460 Devecser, Jókai utca 3.

„
2./ A Képviselő-testület hagyja jóvá a Devecseri Kastélykönyvtár és
Művelődési Központ egységes szerkezetű alapító okiratát az alábbi ki-
egészítésekkel:

- az alapító okirat 1.1.2. alpontja helyébe a következő rendelkezés lép:
„1.1.2.    rövidített neve: KKMK Devecser”,

- az alapító okirat 1.2.2. alpontjába foglalt táblázat 1 sora helyébe a
következő rendelkezés lép:

„
1 Művelődési Központ 8460 Devecser, Jókai utca 3.



„

3./ A Képviselő-testület hatalmazza  fel a polgármestert, hogy a
Módosító okiratot, valamint az egységes szerkezetű Alapító okiratot
írja alá és küldje meg a Magyar Államkincstár Veszprém Vármegyei
Igazgatósága részére a törzskönyvi nyilvántartás módosítása céljából. 

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: 1-3./ azonnal, folyamatos

5./   Napirendi pont:

Devecser évszázadai című könyv folytatása

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot  mindenki
megkapta. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Füstös Zsuzsanna intézményvezető: Úgy tudom Kati szeretné megbeszélni a testülettel.

Ferenczi Gábor polgármester: Azt javaslom, hogy tudjunk haladni, döntsünk az ajánlatáról.
Kértünk  ajánlatot  tőle,  ami  meg  is  érkezett.  Rengeteg  munkája  lesz,  sok  szerkesztéssel,
telefonnal. Fogadjuk el az ajánlatát és üljünk majd le vele külön megbeszélni.

Ihászné  Szabó  Katalin  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: Ugyanolyan  kemény
fedeles legyen a könyv, mint ez előző. 

Holczinger László    Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja:  Mindenképpen üljünk le, de
fogadjuk el az ajánlatát. 

Füstös  Zsuzsanna  intézményvezető:  Ha  lehet,  a  képeket  a  könyvben  ne  mellékletként
kezeljünk, hanem legyen beleszerkesztve. 

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 5 fő, a döntéshozatalban 5 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel, ki ért egyet azzal, hogy 
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  bízza  meg  Mátrainé  Mester
Katalint (8460 Devecser, Fekete A. u. 20.) a Devecser évszázadai című könyv folytatásának
megírásával és szerkesztésével nettó 1.200.000,-Ft összegért.
2./  A Képviselő-testület  a  könyv folytatásának megírásával  és  szerkesztésével  kapcsolatos
költségeket az Önkormányzat költségvetésében biztosítsa. 
3./ A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a szerződést kösse meg és írja



alá.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1-3./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 5 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

171  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./ Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete bízza meg
Mátrainé  Mester  Katalint  (8460  Devecser,  Fekete  A.  u.  20.)  a
Devecser  évszázadai  című  könyv  folytatásának  megírásával  és
szerkesztésével nettó 1.200.000,-Ft összegért.

2./  A  Képviselő-testület  a  könyv  folytatásának  megírásával  és
szerkesztésével  kapcsolatos  költségeket  az  Önkormányzat
költségvetésében biztosítja. 

3./  A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  a
szerződést kösse meg és írja alá.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: 1-3./ azonnal, folyamatos

22./   Napirendi pont:

Multifunkciós közösségi tér üzemeltetése

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot  mindenki
megkapta. Ezzel kapcsolatban átadom a szót polgármester úrnak.

Ferenczi Gábor polgármester: A devecseri szakorvosi rendelő az ellátás minőségét tudná
javítani, ha ezt a helyiséget odaadnánk nekik. Nem kérnénk érte pénzt, kedden és csütörtökön
meg  tudnák  tartani  a  gyógytornát.  Ungváriné  Scholz  Alízzal  egyeztettem,  egy-két  kisebb
segítséget kérne, amiben mi tudunk segíteni nekik. A másik kérelem pedig a jóga. Be kellene
áraznunk a díjat a tornaszoba vonatkozásában. Ha jól tudom ők eddig az iskola tornatermében
voltak és szeretnének ide átjönni.

Füstös Zsuzsanna intézményvezető: Nálunk 4.500,-Ft/óra a kedvezményes ár. 

Rosta Zoltán Gazdasági  és Ügyrendi Bizottság tagja:  Én mindenképpen annyit  kérnék,
amennyit a Művelődési Ház. 



Ferenczi Gábor polgármester: Legyen így. 

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Van-e ezzel kapcsolatban
kérdés, hozzászólás?

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 5 fő, a döntéshozatalban 5 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy
1./  Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  döntsön úgy,  hogy a  Devecser,
Miskei  u.  47. szám alatti  multifunkciós  közösségi  tér  tornaszobájának bérleti  díját  bruttó
4.500,-Ft/óra összegben állapítja meg.
2./ A Képviselő-testület döntsön úgy, hogy a multifunkciós közösségi tér tornaszobáját a D-
Medico  Kft.  által  működtetett  Szakrendelő  (Devecser,  Miskei  u.  47.)  heti  2  alkalommal
ingyenesen használhatja a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló CLXXXIX. törvény
13.  §  (1)  bekezdés  4.  pontja  szerinti  „egészségügyi  alapellátás,  az  egészséges  életmód
segítését célzó szolgáltatások” közfeladat - gyógytorna - ellátása céljából.
3./  A Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a  döntésről  az  érintetteket
értesítse.  
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1.-3./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 5 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

172  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  döntsön
úgy,  hogy  a  Devecser,  Miskei  u.  47. szám  alatti  multifunkciós
közösségi  tér  tornaszobájának  bérleti  díját  bruttó  4.500,-Ft/óra
összegben állapítja meg.

2./ A Képviselő-testület döntsön úgy, hogy a multifunkciós közösségi
tér  tornaszobáját  a  D-Medico  Kft.  által  működtetett  Szakrendelő
(Devecser, Miskei u. 47.) heti 2 alkalommal ingyenesen használhatja a
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló CLXXXIX. törvény 13.
§  (1)  bekezdés  4.  pontja  szerinti  „egészségügyi  alapellátás,  az
egészséges  életmód  segítését  célzó  szolgáltatások”  közfeladat  -
gyógytorna - ellátása céljából.

3./  A  Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a
döntésről az érintetteket értesítse.  

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1.-3./ azonnal, folyamatos



7./   Napirendi pont:

Játszóterek állapota

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Átadom a szót Molnár
András Kadocsának a Kft. ügyvezető igazgatójának. 

Molnár  András  Kadocsa  ügyvezető  igazgató:  Hét  játszóteret  üzemeltetünk  és  tartunk
karban. Az idei évben volt egy felülvizsgálatunk, egy apró meghibásodástól eltekintve minden
rendben volt. A lakóparkban történt egy károkozás, ott a csúszdát leszalagoztuk, amíg a másik
megjön. 

Holczinger László    Gazdasági  és  Ügyrendi Bizottság tagja:  Az Ifjúság utcai  játszótéren
rendet kellene tenni, mert rengeteg üveg, doboz van szétszórva. 

Molnár András Kadocsa ügyvezető igazgató: Napi szinten összeszedjük a szemetet.

Ferenczi Gábor polgármester: Mi a helyzet a kamerával?

Molnár András Kadocsa ügyvezető igazgató:  Abban maradtunk, hogy hagyunk még kis
időt, hogy mennyire működik a napelem. 

Ferenczi  Gábor polgármester:  Sürgessük meg,  mert  ha  van kamera,  akkor  vissza  lehet
nézni. Meg lehet keresni azt,  aki szétszórja és ha elő lesznek véve, akkor lehet a többi is
meggondolja. 

Konkoly  József    Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  tagja:  A  lakóparknál  hogy  van
betervezve a három kamera?

Ferenczi Gábor polgármester:  A játszóteret, a kápolnát és a focipályát is látná, úgy lenne
beállítva.

Rosta Zoltán   Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: Ha kameráról visszanézik, akkor mit
tehet az önkormányzat?

Vörösné Soós Ágnes jegyző: A rongálás az rendőrségi ügy és a kamera felvételeket is ők
nézik. 

Rosta Zoltán   Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja:  Jó lenne, ha történne valami lépés,
mert ha 3-4 alkalommal kimenne a bírság, akkor visszatartóerő lenne. 

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Van-e ezzel kapcsolatban
még kérdés, hozzászólás?

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.



Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 5 fő, a döntéshozatalban 5 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntsön úgy, hogy a
játszóterek állapotáról szóló tájékoztatást elfogadja.

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 5 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

173  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntsön
úgy, hogy a játszóterek állapotáról szóló tájékoztatást elfogadja.

24./   Napirendi pont:

Várkerti játszótér bekerítése

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot  mindenki
megkapta, két ajánlat érkezett be, Szabadics Péter és Rindermojzer István egyéni vállalkozóé.
Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Rosta  Zoltán    Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  tagja:  A bontó  bizottság  a  legolcsóbb
ajánlatot fogadta el, de Rindermojzer Istvántól meg van referenciánk. Ilyenkor mi van?

Holczinger László   Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: Ki kell próbálni. 

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 5 fő, a döntéshozatalban 5 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Bíráló  Bizottság  véleményét
figyelembe véve  állapítsa meg, hogy a 20/2018.(I.31.) Kt. határozattal elfogadott Devecser
Város  Önkormányzatának  a  beszerzések  lebonyolításával  kapcsolatos  eljárásrendről  szóló
szabályzat alapján a várkerti játszótér bekerítésére
 Rindermojzer István e.v. (8451 Ajka, Tavasz u. 13.) és
 Szabadics Péter e.v. (8582 Farkasgyepű, Kossuth u. 21.)
által benyújtott ajánlat érvényes.
2./  A Képviselő-testület  a  Bíráló  Bizottság  véleményét  figyelembe  véve  döntsön,  hogy a
20/2018.(I.31.) Kt. határozattal elfogadott Devecser Város Önkormányzatának a beszerzések



lebonyolításával  kapcsolatos  eljárásrendről  szóló  szabályzata  alapján  a  várkerti  játszótér
bekerítése tárgyban kiírásra került beszerzési eljárás nyertesének Szabadics Péter e.v.-t (8582
Farkasgyepű, Kossuth u. 21.) hirdeti ki, aki a legalacsonyabb összegű érvényes ajánlatot –
bruttó 1.389.037.-Ft – nyújtotta be.
3./  A  Képviselő-testület  a  játszótér  bekerítésével  kapcsolatos  költségek  fedezetéül  az
Önkormányzat 2023. évi költségvetését jelölje meg.
4./ A Képviselő-testület  kérje fel a polgármestert, hogy  a vállalkozási szerződést  Szabadics
Péter e.v.-val (8582 Farkasgyepű, Kossuth u. 21.) kösse meg bruttó 1.389.037.-Ft összegben.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidők: 1-4./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 5 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

174  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának Képviselő-testülete  a  Bíráló
Bizottság véleményét figyelembe véve állapítsa meg, hogy a 20/2018.
(I.31.) Kt. határozattal elfogadott Devecser Város Önkormányzatának
a  beszerzések  lebonyolításával  kapcsolatos  eljárásrendről  szóló
szabályzat alapján a várkerti játszótér bekerítésére

 Rindermojzer István e.v. (8451 Ajka, Tavasz u. 13.) és
 Szabadics Péter e.v. (8582 Farkasgyepű, Kossuth u. 21.)

által benyújtott ajánlat érvényes.

2./  A Képviselő-testület  a  Bíráló  Bizottság  véleményét  figyelembe
véve döntsön úgy, hogy a 20/2018.(I.31.) Kt. határozattal elfogadott
Devecser  Város  Önkormányzatának  a  beszerzések  lebonyolításával
kapcsolatos  eljárásrendről  szóló  szabályzata  alapján  a  várkerti
játszótér  bekerítése  tárgyban  kiírásra  került  beszerzési  eljárás
nyertesének Szabadics Péter e.v.-t (8582 Farkasgyepű, Kossuth u. 21.)
hirdeti  ki,  aki a legalacsonyabb összegű érvényes ajánlatot – bruttó
1.389.037.-Ft – nyújtotta be.

3./ A Képviselő-testület a játszótér bekerítésével kapcsolatos költségek
fedezetéül az Önkormányzat 2023. évi költségvetését jelölje meg.

4./ A Képviselő-testület  kérje fel a polgármestert, hogy a vállalkozási
szerződést  Szabadics  Péter  e.v.-val  (8582  Farkasgyepű,  Kossuth  u.
21.) kösse meg bruttó 1.389.037.-Ft összegben.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidők: 1-4./ azonnal, folyamatos



27./   Napirendi pont:

Közterületek állapota

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Holczinger László    Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság tagja:  A glóbusz  környéke le  van
nyírva, de az út szélén méter magasan ott maradt a fű. Ha a gép dolgozik, mellé oda kellene
tenni egy kézi fűkaszást.

Molnár András Kadocsa ügyvezető igazgató: Ez a gyakorlat, csak nem mindig érnek oda.

Holczinger László   Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: Oda se érnek. 

Rosta Zoltán    Gazdasági  és  Ügyrendi Bizottság tagja:  Felolvasnék egy jogszabályt.  Ha
jogszabály másként nem rendelkezik, az ingatlan tulajdonosának (kezelőjének, használójának)
kell  gondoskodnia az  ingatlan  előtti  járdaszakasz  (járda  hiányában  1  m  széles  területsáv,
illetve  ha  a  járda  mellett  zöldsáv  is  van,  az  úttestig  terjedő  teljes  terület),  valamint  a
járdaszakasz melletti nyílt árok és ennek műtárgyai tisztán tartásáról. Ahogy reggel jöttem be
a sarokháznál nyírta a füvet a Kft. Kinek kell azt nyírni? Sok helyen nyírja, ahol nem kellene.

Holczinger  László    Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  tagja:  Mert  benne  van  a
szerződésében.  

Rosta Zoltán   Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: De ne legyen.

Ferenczi  Gábor  polgármester:  Nevesítve  van  a  szerződésében,  hogy  hol  kell  és  a
közintézményeknél igen. 

Molnár András Kadocsa ügyvezető igazgató: Sok helyen gaz lenne, ha nem vágnánk le.

Rosta  Zoltán    Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  tagja:  Ha  nagy  a  gaz,  akkor  az
önkormányzat küldjön ki felszólítást, hogy vágja le. Ha nem tudják, akkor kimegy a Kft. és
kell küldeni a csekket, hogy ennyibe került. 

Holczinger  László    Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  tagja:  Fel  van  sorolva,  hogy  mi
tartozik bele.

Mayer Gábor    Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság tagja:  Akkor hozzuk be  egy ülésre  és
nézzük át. 

Rosta Zoltán   Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: Igen, konkretizáljuk le, hogy hol kell
nyírni. 

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Van-e ezzel kapcsolatban
még kérdés, hozzászólás?

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.



Mátrainé Mester Katalin megérkezett az ülésterembe.

8./   Napirendi pont:

Temetők állapota

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Átadom a szót Molnár
András Kadocsa ügyvezető igazgatónak.

Rosta Zoltán és Konkoly József bizottsági tag elhagyta az üléstermet.

Molnár András Kadocsa ügyvezető igazgató:  Tegnap álltunk neki az új temetőben újra a
kaszálásnak. Kihelyezték a kutakat és most az utakat fogjuk csinálni az új parcelláknál. Idén
ki  fogunk  tenni  kalodákba  különböző  kavicsokat,  aki  él  a  lehetőséggel  és  visz  belőle,
rendezni tudja a sír környékét.

Ferenczi Gábor polgármester:  A Bakonykarszt vezetéke elkészült, így a ravatalozó hátsó
részén a vizes blokkot ki lehet alakítani a nyár végére. 

Konkoly József bizottsági tag visszaérkezett az ülésterembe.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Van-e ezzel kapcsolatban
még kérdés, hozzászólás?

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Üdvözlöm a körünkben
Mátrainé Mester Katalint. A bizottság már tárgyalta a napirendi pontot és arról döntött, hogy
megbíz téged a Devecser évszázadai című könyv folytatásával és annak szerkesztésével nettó
1.200.000,-Ft összegért. 

Rosta Zoltán bizottsági tag visszaérkezett az ülésterembe.

Mátrainé Mester Katalin: Örülök, hogy itt lehetek. Nagyon megtisztelő, hogy kiszemeltetek
erre  a  feladatra.  Referencia  anyagként  elhoztam nektek a  Halimba története  mozaikokban
című könyvet, amit társzerzőkkel készítettem.  

Mátrainé Mester Katalin felvázolta a könyv leendő fejezeteit és azok tartalmát. 

Mátrainé Mester Katalin elhagyta az üléstermet.

Mayer Gábor bizottsági tag lehagyta az üléstermet.



1./   Napirendi pont:

Az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről szóló önkormányzati rendeletek
felülvizsgálata

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot  mindenki
megkapta, a magasabb szintű jogszabálynak kell megfelelni. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés,
hozzászólás?

Holczinger László   Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: Hogy lesz a bérleti díj azoknál,
akik már nem nálunk dolgoznak? Ennek a jogalapját meg kell keresni, mert már nem nálunk
fog dolgozni a védőnő. 

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 4 fő, a döntéshozatalban 4 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Devecser Város
Önkormányzata tulajdonában lévő lakások és helyiségek bérletéről és elidegenítéséről  szóló
önkormányzati rendeletét alkossa meg. 

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal - egyhangúlag
-a következő határozatot hozta:

175  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a
Devecser  Város  Önkormányzata  tulajdonában  lévő  lakások  és
helyiségek  bérletéről  és  elidegenítéséről  szóló  önkormányzati
rendeletét alkossa meg. 

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 4 fő, a döntéshozatalban 4 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a  Devecser Város
Önkormányzata tulajdonában lévő szociális  bérlakások bérletéről  és  elidegenítéséről  szóló
önkormányzati rendeletét alkossa meg.  

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal - egyhangúlag
-a következő határozatot hozta:



176  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a
Devecser  Város  Önkormányzata  tulajdonában  lévő  szociális
bérlakások  bérletéről  és  elidegenítéséről  szóló  önkormányzati
rendeletét alkossa meg.

2./   Napirendi pont:

Devecseri Sportegyesület 2022. évi szakmai beszámolója

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot mindenki
megkapta a beszámolóról. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 4 fő, a döntéshozatalban 4 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy 
1./ A Képviselő-testület a Devecseri Sportegyesület 2022. évi szakmai beszámolóját fogadja
el.
2./  A  Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a  fenti  döntésről  a
Sportegyesület elnökét írásban értesítse.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1./ azonnal
2./ 2023. július 15. 

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal - egyhangúlag
-a következő határozatot hozta:

177  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./ A Képviselő-testület a Devecseri Sportegyesület 2022. évi szakmai
beszámolóját fogadja el.

2./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a fenti
döntésről a Sportegyesület elnökét írásban értesítse.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: 1./ azonnal
        2./ 2023. július 15. 



3./   Napirendi pont:

Devecseri Sportegyesület belső ellenőrzése

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné  Szabó  Katalin  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: Elkészült  a  belső
ellenőrzés, van-e ezzel kapcsolatban hozzáfűznivaló?

Holczinger  László    Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  tagja:  Pénzügyileg  nem  találtak
kifogást, viszont tettek javaslatokat. 

Holczinger László    Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  tagja:  Ilyen  szabályzatok  csak  az
NB1-es csapatoknak vannak. A készpénz minimálisan forog, mindent átutalással csinálnak. 

Vörösné Soós Ágnes jegyző: Az a probléma, hogy ha egy évben egyszer vesz ki pénzt, akkor
is kell pénzkezelési szabályzat. 

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 4 fő, a döntéshozatalban 4 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy a Képviselő-testület a Devecseri Sportegyesület 2022. évi gazdálkodásának,
működésének, szabályozottságának ellenőrzéséről szóló belső ellenőrzési jelentést fogadja el.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: azonnal

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

178  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy  a  Képviselő-testület  a  Devecseri  Sportegyesület  2022.  évi
gazdálkodásának,  működésének,  szabályozottságának  ellenőrzéséről
szóló belső ellenőrzési jelentést fogadja el.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: azonnal



4./   Napirendi pont:

Devecseri Sportegyesület támogatási kérelme

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné  Szabó  Katalin  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: Van  egy  kérelmük
550.000,-Ft-ra a támogatási keret terhére. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Rosta Zoltán   Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: Mivel elfogadtuk a belső ellenőrzést,
akkor járhatna havonta automatikusan az összeg. Erről döntöttünk korábban, hogy ne kelljen
minden hónapban kérni. 

Ferenczi Gábor polgármester:  Nézzük meg holnapra, hogy mennyi van ebből a 6 milliós
keretből. A fennmaradó részt havi bontásban legkésőbb november 30-ig kifizetjük. 

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 4 fő, a döntéshozatalban 4 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy 
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Devecseri  Sportegyesület
működését 550.000,-Ft összeggel támogassa.
2./ A Képviselő-testület a támogatási összeget a 2023. évi költségvetésébe betervezte.
3./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a fenti döntésről az egyesület
elnökét értesítse és a pénzeszköz átadásról a megállapodást írja alá. 
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1-3./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

179  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a
Devecseri  Sportegyesület  működését  550.000,-Ft  összeggel
támogassa.

2./  A  Képviselő-testület  a  támogatási  összeget  a  2023.  évi
költségvetésébe betervezte.

3./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a fenti
döntésről az egyesület  elnökét értesítse és a pénzeszköz átadásról a
megállapodást írja alá. 



Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: 1-3./ azonnal, folyamatos

9./   Napirendi pont:

Beiskolázási támogatás 

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné  Szabó  Katalin  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: Ezzel  kapcsolatban
átadom a szót polgármester úrnak. 

Ferenczi  Gábor  polgármester:  Jeleztem  még  2019-ben,  hogy  felmenő  rendszerben
fontosnak tartanám a támogatási rendszerünk bővítését. Az első eleme a babaprogram volt,
amit  az óvodakezdési  támogatással bővítettünk.  Most a  beiskolázásival  lehetne kibővíteni,
ami  más  településeken  is  működik.  10.000  forintot  javasolnék  minden  devecseri  állandó
bejelentett  lakóhellyel  rendelkező,  életvitelszerűen  Devecserben  élő  gyermek  részére,  aki
általános  iskolai  (1-8.  osztály)  jogviszonyt  létesít  a  helyi  vagy  más  településen  működő
köznevelési intézményben.

Holczinger László   Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: Rendben.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Maximálisan támogatom,
van-e ezzel kapcsolatban még hozzáfűznivaló?

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 4 fő, a döntéshozatalban 4 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy 
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  döntsön  úgy,  hogy  Devecser
Város  Önkormányzata 2023. évtől  10.000 forint  összegű pénzbeli  beiskolázási  támogatást
nyújt  minden  devecseri  állandó  bejelentett  lakóhellyel  rendelkező,  életvitelszerűen
Devecserben élő gyermek részére,  aki általános iskolai  (1-8.  osztály)  jogviszonyt  létesít  a
helyi vagy más településen működő köznevelési intézményben.
2./ A Képviselő-testület döntsön úgy, hogy a beiskolázási támogatásra az Önkormányzat 2023.
évi költségvetésében 5 millió forint keretösszeget biztosít.
3./  A Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a  beiskolázási  támogatás
nyújtásával kapcsolatos intézkedéseket tegye meg.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester 
Határidők: 1-3./ azonnal, folyamatos 



A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

180  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, 
hogy 
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  döntsön
úgy, hogy Devecser Város Önkormányzata 2023. évtől 10.000 forint
összegű  pénzbeli  beiskolázási  támogatást  nyújt  minden  devecseri
állandó  bejelentett  lakóhellyel  rendelkező,  életvitelszerűen
Devecserben élő gyermek részére, aki általános iskolai (1-8. osztály)
jogviszonyt létesít a helyi vagy más településen működő köznevelési
intézményben.

2./ A Képviselő-testület döntsön úgy, hogy a beiskolázási támogatásra
az  Önkormányzat  2023.  évi  költségvetésében  5  millió  forint
keretösszeget biztosít.

3./  A  Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a
beiskolázási támogatás nyújtásával kapcsolatos intézkedéseket tegye
meg.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester 

Határidők: 1-3./ azonnal, folyamatos 

10./   Napirendi pont:

Iskolakonyha festése

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot mindenki
megkapta. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Vörösné Soós Ágnes jegyző:  A burkolást nem tudja vállalni, mert nincs bent a vállalkozói
igazolványában ez a tevékenység.

Holczinger László    Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  tagja:  Beszélek  a  testvérével,  aki
burkoló.

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.



Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 4 fő, a döntéshozatalban 4 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy 
1./ Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete bízza meg  Szabó Balázs egyéni
vállalkozót (8460 Devecser, Arany J. u. 30.) a Devecseri Gárdonyi Géza Általános Iskola és
Alapfokú Művészeti Iskola konyhájának festésével bruttó 599.000,-Ft összegért.
2./  A  Képviselő-testület  a  festési  munkák  költségét  az  Önkormányzat  2023.  évi
költségvetésében biztosítsa. 
3./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a szerződést kösse meg és írja
alá.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1-3./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

181  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./ Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete bízza meg
Szabó Balázs egyéni vállalkozót (8460 Devecser, Arany J. u. 30.) a
Devecseri  Gárdonyi  Géza  Általános  Iskola  és  Alapfokú  Művészeti
Iskola konyhájának festésével bruttó 599.000,-Ft összegért.

2./ A Képviselő-testület a festési munkák költségét az Önkormányzat
2023. évi költségvetésében biztosítsa. 

3./  A  Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a
szerződést kösse meg és írja alá.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: 1-3./ azonnal, folyamatos

11./   Napirendi pont:

Elévült adókövetelések, kinnlévőségek kivezetése

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné  Szabó  Katalin  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: Az  írásos  anyagot
mindenki megkapta. Van-e ezzel kapcsolatban még kérdés, hozzászólás? 



Bertalan-Szabó  Tímea  pénzügyi  irodavezető:  A  6,6  millió  forintos  adókövetelés
talajterhelési díj meg nem fizetéséből keletkezett. Nem tudnak rákötni a csatornahálózatra és
nincs miből letiltani a tartozást. 

Holczinger László   Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: Az a baj, hogy lejárt az öt év,
elévült. 

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 4 fő, a döntéshozatalban 4 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntsön úgy, hogy
hogy 6.620.600,-Ft adókövetelés, valamint 14.642.571,-Ft elévült kinnlévőség, mindösszesen:
21.263.171,-Ft nyilvántartásból való kivezetéséhez hozzájárul.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: azonnal  

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

182  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntsön
úgy, hogy 6.620.600,-Ft adókövetelés, valamint 14.642.571,-Ft elévült
kinnlévőség,  mindösszesen:  21.263.171,-Ft  nyilvántartásból  való
kivezetéséhez hozzájárul.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: azonnal  

12./   Napirendi pont:

Tájékoztatás térítés díj kinnlévőség alakulásáról

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné  Szabó  Katalin  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: Az  írásos  anyagot
mindenki megkapta. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Holczinger László    Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja:  Nem értem az embereket, ha
igénybe  vesznek  egy  szolgáltatást,  akkor  miért  nem  lehet  kifizetni.  Attól  az  intézményi



dolgozótól, aki nem fizet, el kell venni a kedvezményt.

Ferenczi  Gábor  polgármester:  Én  támogatom.  Felmerült  az  intézményi,  önkormányzati
dolgozók esetében, hogy mivel nekik nincs nyári szünet, az óvoda konyhán igénybe lehetne
venni a felnőtt étkezést ezen idő alatt. 

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 4 fő, a döntéshozatalban 4 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, 
1./  Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  a  térítési  díjak kinnlévőségéről
szóló tájékoztatót vegye tudomásul.
2./ A Képviselő-testület a tanítási szünet idejére az óvodakonyhán a felnőtt étkeztetés (ebéd)
térítési díját az alábbiak szerint állapítsa meg:

 Devecser Város Önkormányzata és intézményei dolgozói részére bruttó 900,-Ft/nap,
 vendégek részére bruttó 1.200,-Ft/nap.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1-2./ azonnal

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

183  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./ Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a térítési
díjak kinnlévőségéről szóló tájékoztatót vegye tudomásul.

2./ A Képviselő-testület a tanítási szünet idejére az óvodakonyhán a
felnőtt étkeztetés (ebéd) térítési díját az alábbiak szerint állapítsa meg:

 Devecser  Város  Önkormányzata  és  intézményei  dolgozói
részére bruttó 900,-Ft/nap,

 vendégek részére bruttó 1.200,-Ft/nap.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: 1-2./ azonnal

13./   Napirendi pont:

Településrendezési eszközök módosításának megindítása

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester



Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot mindenki
megkapta. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Holczinger László   Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: Meg kell csinálni, mert a saját
érdekünk.

Ferenczi Gábor polgármester: Hozhatnánk egy határozatot, hogy a megmaradt nyomvonalat
önkormányzati  útként  átvennénk.  A  vasúti  csomópont  hadd  maradjon  meg  gyalogos
közlekedésre.

Holczinger László    Gazdasági  és  Ügyrendi Bizottság tagja:  Az  a  jelenlegi  vasúti  átjáró
maradjon meg gyalogos és kerékpárútnak.

Ferenczi Gábor polgármester: A megfelelő biztonságtechnikai feltételekkel. A elkerülőhöz
kapcsolódóan  a  kerékpáros  közlekedés  lehetősége  biztosított  legyen.  A Vasút  utcát  pedig
végig kétsávossá kell alakítani. 

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 4 fő, a döntéshozatalban 4 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy
1./ Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntsön úgy, hogy a „8. számú
főút Herend és Devecser szakasz tervezése” tárgyú projekt vonatkozásában, mely beruházás
érinti Devecser város közigazgatási területét, a településtervek tartalmáról, elkészítésének és
elfogadásának rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló
419/2021. (VII. 15.) Korm. rendelet (a továbbiakban: 419/2021.(VII.15.) Korm. rendelet) 68.
§ (1) bekezdés bb) pontja szerint,  valamint a 419/2021.(VII.15.) Korm. rendelet  68. § (1)
bekezdés  aa)  alpontjában  kapott  felhatalmazás  alapján  egyszerűsített  eljárásban  kívánja
lefolytatni a településrendezési eszközök módosítását.
2./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy az 1./ pontban foglalt területre a
településrendezési  eszközök  módosítására  vonatkozó  eljárását  megindítsa  és  a  partnerségi
egyeztetést folytassa le a településrendezési eszközeibe történő beillesztése érdekében.
3./ A településrendezési eszközök módosítása az épített környezet alakításáról és védelméről
szóló 1997. évi LXXVIII. törvény (Étv). 60. § (9) bekezdése figyelembevételével készül. 
A tervezett módosítás keretében új beépítésre szánt területet nem jelöl ki a terv.
4./ A Képviselő-testület fogadja el a 419/2021. (VII. 15.) Korm. rendelet 7. § (7) bekezdése
szerinti megalapozó vizsgálat és alátámasztó javaslat tartalmát a határozat 1. mellékletében
foglalt feljegyzés szerint.
5./ A Képviselő-testület a környezet védelmének általános szabályairól szóló 1995. évi LIII.
törvény  43.  §  (5)  bekezdése,  valamint  az  egyes  tervek,  illetve  a  programok  környezeti
vizsgálatáról  szóló  2/2005.  (I.11.)  Korm.  rendelet  1.  §  (2)-(3)  bekezdései  alapján,  az
egyszerűsített  eljárás  keretében  készülő  Devecser  város  településrendezési  eszközeinek
módosítása  során  a  Kormányrendelet  szerinti  környezeti  vizsgálat  készítésétől  előzetesen
tekintsen  el.  A végleges  döntés  a  Környezeti  értékelés  előzetes  véleménykikérése  után
történik.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1-5./ azonnal, folyamatos



A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

184  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  döntsön
úgy, hogy a „8. számú főút Herend és Devecser szakasz tervezése”
tárgyú projekt vonatkozásában, mely beruházás érinti Devecser város
közigazgatási területét, a településtervek tartalmáról, elkészítésének és
elfogadásának  rendjéről,  valamint  egyes  településrendezési  sajátos
jogintézményekről  szóló  419/2021.  (VII.  15.)  Korm.  rendelet  (a
továbbiakban: 419/2021.(VII.15.) Korm. rendelet) 68. § (1) bekezdés
bb) pontja szerint, valamint a 419/2021.(VII.15.) Korm. rendelet 68. §
(1)  bekezdés  aa)  alpontjában  kapott  felhatalmazás  alapján
egyszerűsített  eljárásban  kívánja  lefolytatni  a  településrendezési
eszközök módosítását.

2./ A Képviselő-testület  hatalmazza fel  a polgármestert,  hogy az 1./
pontban foglalt területre a településrendezési eszközök módosítására
vonatkozó eljárását megindítsa és a partnerségi egyeztetést folytassa le
a településrendezési eszközeibe történő beillesztése érdekében.

3./  A településrendezési  eszközök  módosítása  az  épített  környezet
alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény (Étv).
60. § (9) bekezdése figyelembevételével készül. 
A tervezett módosítás keretében új beépítésre szánt területet nem jelöl
ki a terv.

4./  A Képviselő-testület  fogadja  el  a  419/2021.  (VII.  15.) Korm.
rendelet  7.  §  (7)  bekezdése  szerinti  megalapozó  vizsgálat  és
alátámasztó  javaslat  tartalmát  a  határozat  1.  mellékletében  foglalt
feljegyzés szerint.

5./ A Képviselő-testület a környezet védelmének általános szabályairól
szóló 1995. évi LIII. törvény 43. § (5) bekezdése, valamint az egyes
tervek,  illetve  a  programok  környezeti  vizsgálatáról  szóló  2/2005.
(I.11.) Korm. rendelet 1. § (2)-(3) bekezdései alapján, az egyszerűsített
eljárás  keretében  készülő  Devecser  város  településrendezési
eszközeinek módosítása során a Kormányrendelet szerinti környezeti
vizsgálat  készítésétől  előzetesen  tekintsen  el.  A végleges  döntés  a
Környezeti értékelés előzetes véleménykikérése után történik.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: 1-5./ azonnal, folyamatos



Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 4 fő, a döntéshozatalban 4 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  döntsön  úgy,  hogy  Devecser
Város  Önkormányzata,  az  UNITEF’83  Zrt.  és  a  Völgyzugoly  Műhely  Területfejlesztő  és
Tervező  Kft.  között  a  „8.  számú  főút  Herend  és  Devecser  szakasz  tervezése”  tárgyú
projekthez  szükséges  tervek  elkészítése  tárgyában  megkötésre  kerülő  Településrendezési
Szerződést jóváhagyja.
2./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a Településrendezési Szerződést
írja alá.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1-2./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

185  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  döntsön
úgy, hogy Devecser Város Önkormányzata, az UNITEF’83 Zrt. és a
Völgyzugoly  Műhely  Területfejlesztő  és  Tervező  Kft.  között  a  „8.
számú főút Herend és Devecser szakasz tervezése” tárgyú projekthez
szükséges  tervek  elkészítése  tárgyában  megkötésre  kerülő
Településrendezési Szerződést jóváhagyja.

2./  A  Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a
Településrendezési Szerződést írja alá.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: 1-2./ azonnal, folyamatos

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 4 fő, a döntéshozatalban 4 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek,  hogy  Devecser  Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  hatalmazza fel  a
polgármestert,  hogy  a  „8.  számú  főút  Herend  és  Devecser  szakasz  tervezése”  tárgyú
projekthez kapcsolódó tervezői megbeszélésen az alábbi felvetéseket javasolja: 
-  a  megmaradt  régi  nyomvonalszakaszt  Devecser  Város  Önkormányzata  útként  átvenné a
beruházás végezte után,
- a jelenlegi vasúti átjáró maradjon meg kerékpáros- és gyalogos közlekedésre,
- az elkerülőhöz kapcsolódóan a kerékpáros közlekedés lehetősége legyen biztosított,
- Devecser, Vasút utca végig kétsávos útként legyen kialakítva,
- az új nyomvonal alatt Noszlop irányába kerüljön kialakításra egy kerékpáros átvezetés. 
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: azonnal, folyamatos



A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

186  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete
hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a  „8.  számú  főút  Herend  és
Devecser  szakasz  tervezése”  tárgyú  projekthez  kapcsolódó  tervezői
megbeszélésen az alábbi felvetéseket javasolja: 

-  a  megmaradt  régi  nyomvonalszakaszt  Devecser  Város
Önkormányzata útként átvenné a beruházás végezte után,
-  a  jelenlegi  vasúti  átjáró  maradjon  meg  kerékpáros-  és  gyalogos
közlekedésre,
-  az  elkerülőhöz  kapcsolódóan  a  kerékpáros  közlekedés  lehetősége
legyen biztosított,
- Devecser, Vasút utca végig kétsávos útként legyen kialakítva,
-  az új  nyomvonal  alatt  Noszlop irányába kerüljön kialakításra egy
kerékpáros átvezetés. 

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: azonnal, folyamatos

14./   Napirendi pont:

Önkiszolgáló üzemanyagtöltő állomás létesítésével kapcsolatos kérelem

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot mindenki
megkapta. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Ferenczi  Gábor  polgármester:  Ez  egy  önkiszolgáló  kút,  a  cégnek  van  Pápán,
Szombathelyen is kútjuk. Az autómosó mellett van egy terület, ott szeretnék kialakítani. Shop
nem lenne rajta. Én a magam részéről támogatnám. 

Holczinger László   Gazdasági és Ügyrendi Bizottság tagja: Rendben.

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.



Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 4 fő, a döntéshozatalban 4 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy 
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elviekben  támogassa,  hogy  a
Concordia  Trans  Kft.  (8500  Pápa,  Celli  u.  65.)  Devecserben  önkiszolgáló  benzinkutat
létesítsen.
2./  A Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  Lencse  Zsolt  ügyvezetőt
értesítse a döntésről. 
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1-2./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

187  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./ Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elviekben
támogassa,  hogy a  Concordia  Trans  Kft.  (8500 Pápa,  Celli  u.  65.)
Devecserben önkiszolgáló benzinkutat létesítsen.

2./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy Lencse
Zsolt ügyvezetőt értesítse a döntésről. 

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: 1-2./ azonnal, folyamatos

Holczinger László bizottsági tag elhagyta az üléstermet.

16./   Napirendi pont:

E.ON  Észak-dunántúli  Áramhálózati  Zrt-vel  megkötésre  kerülő  megállapodás
jóváhagyása

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot  mindenki
megkapta, van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 3 fő, a döntéshozatalban 3 fő vesz részt. Szavazásra teszem



fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy
1./ Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntsön úgy dönt, hogy az E.ON
Észak-dunántúli Áramhálózati Zrt. (9027 Győr, Kandó Kálmán u. 11-13.) és Devecser Város
Önkormányzata  között  létrejövő  „Megállapodás  idegen  ingatlanon  elhelyezett  közcélú
villamos hálózat nyomvonalára, valamint átalakító-, kapcsolóberendezésre és ezek biztonsági
övezetére”  elnevezésű  dokumentumot  jóváhagyja  az  előterjesztés  mellékletében  foglaltak
szerint.
2./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a Megállapodást írja alá.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1-2./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

188  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  döntsön
úgy dönt,  hogy az  E.ON Észak-dunántúli  Áramhálózati  Zrt.  (9027
Győr, Kandó Kálmán u. 11-13.) és Devecser Város Önkormányzata
között létrejövő „Megállapodás idegen ingatlanon elhelyezett közcélú
villamos  hálózat  nyomvonalára,  valamint  átalakító-,
kapcsolóberendezésre  és  ezek  biztonsági  övezetére”  elnevezésű
dokumentumot  hagyja  jóvá  az  előterjesztés  mellékletében  foglaltak
szerint.

2./  A  Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a
Megállapodást írja alá.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: 1-2./ azonnal, folyamatos

17./   Napirendi pont:

Testvértelepülési kapcsolat kialakítása Karád településsel

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot  mindenki
megkapta. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?



Ferenczi  Gábor  polgármester: Karád  is  egy  Gárdonyi  település  és  szeretnének
becsatlakozni. Megküldenének nekik is a szándéknyilatkozatot. 

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 3 fő, a döntéshozatalban 3 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  fejezze  ki  előzetes  szándékát,
hogy Karád településsel testvértelepülési kapcsolatot létesít.
2./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a fenti döntésről Karád település
polgármesterét értesítse.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1-2./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

189  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./ Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  fejezze ki
előzetes  szándékát,  hogy  Karád  településsel  testvértelepülési
kapcsolatot létesítsen.

2./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a fenti
döntésről Karád település polgármesterét értesítse.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: 1-2./ azonnal, folyamatos

18./   Napirendi pont:

Iskola-egészségügyi védőnői feladatok ellátása

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot  mindenki
megkapta. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Vörösné Soós Ágnes jegyző: Ez egy újabb megállapodás, a másik kettőt már véleményezte a
bizottság  és  a  testület.  Az  iskola-egészségügyi  feladatokat  is  a  Kórház  látja  el  július  1.



napjától. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 3 fő, a döntéshozatalban 3 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy 
1./ Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Feladat ellátási szerződés minta
iskola-egészségügyi  védőnői  ellátás  nyújtására”  elnevezésű  dokumentumot  tekintse  át és
döntsön  úgy,  hogy  Devecser  Város  Önkormányzata  és  a  Veszprém Vármegyei  Csolnoky
Ferenc Kórház között megkötendő Feladat ellátási szerződést jóváhagyja.
2./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a fenti döntésről a  Veszprém
Vármegyei Csolnoky Ferenc Kórházat értesítse.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1-2./ azonnal

190  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  2  nem szavazattal,  valamint  1
tartózkodás mellett nem támogatja a Devecser Város Önkormányzata
és  a  Veszprém  Vármegyei  Csolnoky  Ferenc  Kórház  között
megkötendő Feladat ellátási szerződés jóváhagyását.

19./   Napirendi pont:

Védőnői Szolgálat épületén lévő lapostető javítása

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot  mindenki
megkapta. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 3 fő, a döntéshozatalban 3 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  döntsön  úgy,  hogy a  Védőnői
Szolgálat (Devecser, Miskei u. 47.) épületén lévő lapostető javítását az Ez nem semmi Kft.-
vel (8451 Ajka, Padragi út 252.)  végezteti el bruttó 1.214.432 forint összegért.
2./  A Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a  tetőjavítás  elvégzésével
kapcsolatban a szükséges intézkedéseket tegye meg.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidők: 1-2./ azonnal, folyamatos              



A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

191  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  döntsön
úgy, hogy Védőnői Szolgálat (Devecser, Miskei u. 47.) épületén lévő
lapostető javítását az  Ez nem semmi Kft.-vel (8451 Ajka, Padragi út
252.)  végezteti el bruttó 1.214.432 forint összegért.

2./  A  Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a
tetőjavítás elvégzésével kapcsolatban a szükséges intézkedéseket tegye
meg.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidők: 1-2./ azonnal, folyamatos              

Krápiczné Kozma Zsuzsanna ügyintéző megérkezett az ülésterembe.

20./   Napirendi pont:

Tájékoztatás  a  Berta  parkban  kialakítandó  orvosi  rendelőkhöz  kapcsolódó
pályázat megvalósulásával kapcsolatban

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné  Szabó  Katalin  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: Átadom  a  szót
Zsuzsának.

Krápiczné Kozma Zsuzsanna ügyintéző:  Arról már volt  korábban testületi  döntés,  hogy
funkcióváltás lesz. A MÁK-tól kaptunk egy e-mailt májusban, hogy a teljes pályázati anyagot
be kell nyújtani. Az Aditus segít ebben, és a dokumentumok benyújtásra kerültek. A MÁK
megnézte és próbáljuk összegyúrni, hogy a költségráemelés is benne legyen. 

Ferenczi  Gábor  polgármester: Ha  bejelentkeznénk  a  Kincstárhoz,  az  segítene  az
ügymeneten? Vagy az államtitkárhoz?

Krápiczné Kozma Zsuzsanna ügyintéző: Meg kell próbálni.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Van-e ezzel kapcsolatban



még kérdés, hozzászólás?

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

21./   Napirendi pont:

Devecser, Miskei u. 47. szám alatti ingatlanon kialakításra kerülő orvosi rendelők
földkábeles villany betáplálása

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot  mindenki
megkapta. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 3 fő, a döntéshozatalban 3 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  döntsön  úgy,  hogy  Devecser,
Miskei  u.  47.  szám alatti  ingatlanon  kialakításra  kerülő  orvosi  rendelőknél  a  földkábeles
villany betáplálást a Zsidavill Kft-vel (8483 Somlószőlős, Kossuth u. 49.) készítteti el bruttó
869.340 forint összegért.
2./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a földkábeles villany betáplálás
elkészítésével kapcsolatban a szükséges intézkedéseket tegye meg.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidők: 1-2./ azonnal, folyamatos

              

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

192  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  döntsön
úgy, hogy Devecser, Miskei u. 47. szám alatti ingatlanon kialakításra
kerülő orvosi rendelőknél a földkábeles villany betáplálást a Zsidavill
Kft-vel  (8483  Somlószőlős,  Kossuth  u.  49.)  készítteti  el  bruttó
869.340 forint összegért.

2./  A  Képviselő-testület  hatalmazza  fel  a  polgármestert,  hogy  a
földkábeles villany betáplálás elkészítésével kapcsolatban a szükséges
intézkedéseket tegye meg.



Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidők: 1-2./ azonnal, folyamatos
              

23./   Napirendi pont:

Dr. Tóth Judit fogorvos kérelme

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin  Gazdasági  és  Ügyrendi Bizottság elnöke: A kérelmet  mindenki
megkapta,  ha  szabaddá  válik  a  rendelő,  akkor  szeretné  igénybe  venni.  Van-e  ezzel
kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 3 fő, a döntéshozatalban 3 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy
1./  A Képviselő-testület  elviekben  támogassa,  hogy a  Devecser,  Ifjúság  u.  4.  szám alatti
háziorvosi rendelőben, az I.  és IV. számú háziorvosi körzet Devecser, Miskei u. 47. szám
alatti ingatlanon kialakításra kerülő orvosi rendelőkbe történő átköltözését követően fogorvosi
feladatok kerüljenek ellátásra.
2./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a fenti döntésről Dr. Tóth Juditot
értesítse. 
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: 1-2./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

193  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./  A  Képviselő-testület  elviekben  támogassa,  hogy  a  Devecser,
Ifjúság  u.  4.  szám alatti  háziorvosi  rendelőben,  az  I.  és  IV.  számú
háziorvosi  körzet  Devecser,  Miskei  u.  47.  szám  alatti  ingatlanon
kialakításra  kerülő  orvosi  rendelőkbe  történő  átköltözését  követően
fogorvosi feladatok kerüljenek ellátásra.

2./ A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a fenti
döntésről Dr. Tóth Juditot értesítse. 

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester



Határidő: 1-2./ azonnal, folyamatos

25./   Napirendi pont:

Aszfalt pótlása és közterület rendezés

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot  mindenki
megkapta. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Ferenczi Gábor polgármester: Úgy lenne kerek ez a beruházás, ha az elkészült járda és a
jelenlegi  aszfaltpálya  közötti  rész  is  aszfaltburkolatot  kapna.  Rendezett  utcakép  tudna
megvalósulni. 

Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 3 fő, a döntéshozatalban 3 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy
1./   Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  támogassa  a  Park  utcában  a
Várkert utcától a Gárdonyi Géza Általános Iskola és AMI gazdasági bejáratáig az új járda és a
út széle közötti területrész aszfalttal történő borítását. 
2./  A Képviselő-testület  támogassa  a  Park  utca  Lékai  utcai  becsatlakozásánál  a  meglévő
aszfaltpálya kiszélesítését a meglévő zárt rácsos csapadékvíz-elvezetőig.
3./  A Képviselő-testület  támogassa  a  Park  utca  –  Széchenyi  utca  között  található  aszfalt
burkolatú köznél az elágazás aszfaltpályájának kiszélesítését és a járdaszakasz megépítését.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidők: 1-3./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

194  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./  Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete támogassa
a Park utcában a Várkert utcától a Gárdonyi Géza Általános Iskola és
AMI gazdasági bejáratáig az új járda és a út széle közötti területrész
aszfalttal történő borítását. 

2./  A  Képviselő-testület  támogassa  a  Park  utca  Lékai  utcai
becsatlakozásánál a meglévő aszfaltpálya kiszélesítését a meglévő zárt



rácsos csapadékvíz-elvezetőig.

3./ A Képviselő-testület támogassa a Park utca – Széchenyi utca között
található  aszfalt  burkolatú  köznél  az  elágazás  aszfaltpályájának
kiszélesítését és a járdaszakasz megépítését.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidők: 1-3./ azonnal, folyamatos

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 3 fő, a döntéshozatalban 3 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek,  hogy  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  támogassa  a
Devecseri Művelődési Központ Színház terme melletti területrészen 7 db normál, valamint 1
db akadálymentes, merőleges kialakítású parkoló létesítését a szükséges süllyesztett szegély
beépítésével,  térkő  burkolattal,  eltérő  színű  burkolat-elválasztással,  a  szükséges  lejtés
biztosításával; a 8 db parkoló eléréséhez szükséges murvás szervizút kialakítását.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidők: azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

195  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete
támogassa a Devecseri  Művelődési Központ Színház terme melletti
területrészen 7 db normál, valamint 1 db akadálymentes, merőleges
kialakítású  parkoló  létesítését  a  szükséges  süllyesztett  szegély
beépítésével, térkő burkolattal, eltérő színű burkolat-elválasztással, a
szükséges lejtés biztosításával; a 8 db parkoló eléréséhez szükséges
murvás szervizút kialakítását.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidők: azonnal, folyamatos

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 3 fő, a döntéshozatalban 3 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy
1./   Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  támogassa  a  Deák  téren,  a
Polgármesteri Hivatallal szemközti közterület rendezését a gépjárművek biztonságos tárolása,
valamint a gyalogosok és a gépjármű forgalom biztonsága érdekében.



2./ A Képviselő-testület támogassa a Deák téren a Klapka utca és a Damjanich utca közötti
útszakasz melletti területrészen a murvás terület rendezését.
3./ A Képviselő-testület elvi szándékát és támogatását nyilvánítsa ki a Mecsek Füszért Zrt.
által a Deák téren üzemeltettet élelmiszer üzlettel szemközti terület közös vállalásként való
rendezése érdekében.
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidők: 1-3./ azonnal, folyamatos

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

196  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1./  Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete támogassa
a  Deák  téren,  a  Polgármesteri  Hivatallal  szemközti  közterület
rendezését a gépjárművek biztonságos tárolása, valamint a gyalogosok
és a gépjármű forgalom biztonsága érdekében.

2./ A Képviselő-testület támogassa a Deák téren a Klapka utca és a
Damjanich  utca  közötti  útszakasz  melletti  területrészen  a  murvás
terület rendezését.

3./ A Képviselő-testület elvi szándékát és támogatását nyilvánítsa ki a
Mecsek Füszért Zrt. által a Deák téren üzemeltettet élelmiszer üzlettel
szemközti terület közös vállalásként való rendezése érdekében.

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidők: 1-3./ azonnal, folyamatos

26./   Napirendi pont:

151/2023.(V.3.) Kt. határozat módosítása

Előadó: Ferenczi Gábor polgármester

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke: Az anyagot  mindenki
megkapta. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Bertalan-Szabó Tímea pénzügyi irodavezető: Itt  már volt  határozat,  az összes fedezet a
használati díj számláról ment volna, de a Bakonykarszt az egyik számlának csak az áfa részét
utalja a másikat ott tarja magánál, így a különbözetet kellene kipótolni. 



Több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke:  Megállapítom, hogy a
jelenlévő bizottsági tagok száma 3 fő, a döntéshozatalban 3 fő vesz részt. Szavazásra teszem
fel,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy  a  Gazdasági  és  Ügyrendi  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy Devecser Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 151/2023.(V.3.)
Kt. határozat 2./ pontját az alábbiak szerint módosítja:
„2./  A  Képviselő-testület  a  4.441.807,-Ft  összegű  kivitelezési  és  anyagköltség fedezetéül
3.961.242,-Ft összegben az Önkormányzat Víziközmű használati díj számláját, míg 480.565,-
Ft összegben az önkormányzat Víziközmű számláját jelöli meg.”
Felelős: Ferenczi Gábor polgármester
Határidő: azonnal

A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal – egyhangúlag -
a következő határozatot hozta:

197  /2023.     (VI.27  .  )     GÜB.     h     a     t     á     r     o     z     a     t:
A Gazdasági és Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy  Devecser  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a
151/2023.(V.3.) Kt. határozat 2./ pontját az alábbiak szerint módosítja:

„2./  A  Képviselő-testület  a  4.441.807,-Ft  összegű  kivitelezési  és
anyagköltség fedezetéül  3.961.242,-Ft  összegben  az  Önkormányzat
Víziközmű  használati  díj  számláját,  míg  480.565,-Ft  összegben  az
önkormányzat Víziközmű számláját jelöli meg.”

Felelős: Ferenczi Gábor polgármester

Határidő: azonnal

Több napirendi pont nem volt, Ihászné Szabó Katalin Gazdasági és Ügyrendi Bizottság
elnöke megköszönte a nyilvános ülésen való részvételt, az ülést 11:36 órakor bezárta.

                   


	DEVECSER VÁROS ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK
	N A P I R E N D

